
Gråsten d 04. Juni 2011 

Referat af bestyrelsesmøde i Dyrkobbel Grundejerforening.  

Afholdt: 31. Maj 2011 kl. 1900 hos Michael Knapp.  

Tilstede: Michael Knapp, Finn Marcussen, Erling Fransson, Thorkild Staack, Henrik Weidmann. 

Ikke tilstede: Ingen.  

Referent: Henrik 

 

1. Kabelnet: 
Der er kommet infoseddel fra Dansk Kabel, hvor der fortælles at renovering af Kabelnettet påbegyndes 
nu, og forventes afsluttet senest til Pinse. Der har været henvendelser angående udfald, hvilket jf. 
ovenstående dog har en naturlig forklaring.  

2. Hjemmeside: 
Henrik Fortæller om den nye hjemmeside Dyrkobbelgrundejerforening.dk. Vi bliver enige om at sende 
en seddel rundt for at gøre opmærksom på siden. Folk vil ligeledes få muligheden for at tilmelde sige en 
”nyhedsmail” så mail bliver adviseret om nyt på hjemmesiden. Henrik Laver infoseddel og mailer til 
Finn, der deler rundt.  

3. Asfaltering af Stam og Stikveje. 
Der blev på generalforsamlingen i marts fremlagt, at man for en del år tilbage af den daværende 
Gråsten kommune, var blevet lovet nyt ”Slidlag” på de nedre stamveje.  Erling vil tage fat i kommunen, 
såfremt det lykkedes at grave dokumentation frem, fra arkiverne. Finn kommer forbi med mapperne.  

4. Snerydning:  
Der blev på generalforsamlingen i Marts under indkomne forslag, forespurgt om muligheden for at 
Betale for ekstra snerydning på på Stamvejene. Thorkild undersøger muligheder og priser.  

5. Græsslåning af legepladser: 
Er påbegyndt fra kommunens side, og 14 dages intervallet overholdes. Der er kommet nyt 
kontaktperson i Vej og Park, som betaling samt diverse forhold skal koordineres med. Henrik Tager fat i 
kommunen. 

6. Revidering af vedtægter:     
Der blev på generalforsamlingen i marts talt om hvorvidt en revidering af vedtægterne er nødvendig. 
Specifikt ønskes der at vedtægterne bliver Let læselige og uden muligheder for tolkning. Erling laver de 
indledende manøvre, og vi fortsætter bearbejdning i efteråret.    

Næste Møde: Ikke fastlagt 

 

 

Henrik Weidmann. 


